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Geacht college, 

Deze week verscheen in de Steenwijker Courant het nieuws dat basisscholen De Schutsluis 
(christelijk) en De Rolpaal (openbaar) in Blokzijl voornemens zijn te fuseren. De VVD 
Steenwijkerland juicht dit initiatief van harte toe. Wij zien dit als een belangrijke stap om goed en 
toekomstbestendig basisonderwijs in Blokzijl te behouden. Door deze samenwerking ontstaat er 
een sterke onderwijsorganisatie die past bij de behoeften van kinderen, ouders en leerkrachten. 

Tegelijkertijd biedt dit moment ook ruimtelijke kansen. De huidige twee schoolgebouwen 
bevinden zich op prominente locaties in het oude centrum van Blokzijl. Wanneer deze op termijn 
vrijkomen, kunnen deze plekken zich uitstekend lenen voor herontwikkeling naar hoogwaardige 
woningbouw – een impuls voor de leefbaarheid en het behoud van jonge gezinnen in de kern. 

In de wijk Noordermaten is reeds rekening gehouden met een potentiële schoollocatie binnen 
fase 4 van het nieuwbouwplan. De gemeente is eigenaar van deze gronden, waardoor tempo 
gemaakt kan worden. Bovendien wordt in de nabije toekomst de nieuwe ontsluitingsweg van 
Blokzijl aangelegd, die in de buurt van deze locatie uitkomt. Dat zorgt voor een betere 
bereikbaarheid van de school, ook voor leerlingen van buiten Blokzijl, en vergroot de 
verkeersveiligheid. 

Voor de VVD Steenwijkerland aanleiding om de volgende vragen aan het college te stellen: 

1. Hoe beoordeelt het college het initiatief tot fusie van de basisscholen in Blokzijl in relatie 
tot de toekomst van het onderwijs in de kern? 

2. Wanneer wordt de gemeenteraad in positie gebracht om een keuze te maken tussen 
renovatie of nieuwbouw van de onderwijshuisvesting? 

3. Is het college bereid om actief te verkennen of versnelde nieuwbouw op de 
gemeentelijke gronden in fase 4 van de Noordermaten haalbaar en wenselijk is voor de 
huisvesting van de nieuwe school? 

4. In hoeverre wordt bij de afweging voor nieuwbouw rekening gehouden met de komst van 
de nieuwe ontsluitingsweg, de bereikbaarheid en de verkeersveiligheid? 

5. Ziet het college kansen om bij vrijkomende locaties in het oude centrum in te zetten op 
herontwikkeling naar woningbouw, passend binnen de ruimtelijke kwaliteit van Blokzijl? 

Wij zien de beantwoording van deze vragen met belangstelling tegemoet. 

Met vriendelijke groet, 
Jeroen van Duijvenvoorde 
Fractievoorzitter VVD Steenwijkerland 

 


